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 3212מאי  32יום שני 
 05/2010פרוטוקול ישיבת המועצה  מן המניין מס' 

 18:00שעה   2010במאי  19מיום רביעי, תאריך 
 מקום הישיבה: חדר ישיבות המועצה

 
  ראש העירייה - פאיז אבו צהבאן משתתפים ה"ה:      

 סגן ראש העירייה - רבחי אבו אלטייף  
  חבר העירייה - אחמד אבו מדיע'ם  
 חבר העירייה - טלאל אלקרינאוי            
 חבר העירייה - יוסף אלעמור  
 חבר העירייה - מוחמד אבו סיאם  
 חבר העירייה - סלמאן אלקריני  
 חבר העירייה -עבדאללה אלעוברה                    
   חבר העירייה - עדנאן אלעוברה  
 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה  
 חבר העירייה - לקרינאויד"ר עותמאן א  

 
 סגן ראש העירייה - סאלם אבו מדיע'ם באיחור ה"ה: 
 חבר העירייה - סלימאן אבו בלאל  
  
 סגן ומ"מ ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל נעדרים ה"ה:           
 חבר העירייה - יוסף אבו זאייד  
   
  מזכיר העירייה - עלי אבו אלחסן סגל ה"ה:           

 מבקר העירייה - אמר אבו האניע 
 

 על סדר היום:
 

 והמלצות הוועדה לענייני ביקורת. 2008דיון מיוחד בדו"ח מבקר העירייה לשנת  .1
 

 והמלצות הוועדה לענייני ביקורת 2008דיון מיוחד בדו"ח מבקר העירייה לשנת  - 1סעיף  מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
, וכפי שידוע לחברים הנכבדים שיש חשיבות מרובה 2008ייה לשנת בישיבתנו אנחנו דנים היום בדו"ח מבקר העיר

לביקורת בתהליך הניהולי, בעיריית רהט יש מבקר עירייה, ויש וועדה לענייני ביקורת, כאשר תפקיד המבקר לבחון 
 ולבקר את התהליך הניהולי ולהצביע על הליקויים, ועל העירייה לתקן את הליקויים.

 
המבקר ומופיעים בדו"ח הביקורת, הינם נושאים שהתרחשו במהלך עבודתה של המועצה  הנושאים שבוקרו על ידי

 היוצאת והוא כולל הנושאים הבאים:
 

 החינוך המיוחד, ובמיוחד בי"ס אלחנאן. .1
 ניוד העובד עאטף אלקרינאוי. .2

 צריכת דלק מוגזמת של משאית הטיאוט. .3

 קב"ס חינוך. –מחמוד אלקרינאוי  .4

 אמו של רה"ע לשעבר. –רהט לבין גב' פאטמה אלקרינאוי  חוזה שכירות בין עיריית .5

 חיבור חשמל פיראטי ממוסד ציבורי בבעלות העירייה לבתי מגורים. .6

 שיפוץ והתאמה של מבנה הגביה. .7

 קבלת עובדים ללא מכרזים. .8
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וכאשר התכנסה הוועדה לדון בדו"ח, כאשר מתפקידה לבקש תיקון הליקויים, דאגה להכשרת הליקויים ולא 
ביעה על תיקון הליקויים, וכאשר יו"ר הוועדה וחבר הוועדה, ביקשו להוסיף הערותיהם לפרוטוקול הצ

 הישיבה, נראה לי לא תקין, ולא נכונה, הוועדה פעלה להכשיר את הליקויים.
 

 ועכשיו אני נותן רשות הדיבור למבקר העירייה להציג את הדו"ח בפני חברי המועצה.
 

 עאמר אבו האני:
 את הדו"ח לפי הנושאים שכללתי בדו"ח:אני מציג 

 
 החינוך המיוחד בעיר רהט, תוך שימת דגש על בי"ס לחינוך מיוחד אלחנאן .1
 

הוק לבדוק את החינוך המיוחד כולל הגנים -בתקופה הרלוונטית לדוח, ראש העיר מינה וועדת אד
ינוך והן לרווחה, השיקומיים. הדו"ח הצביע על ליקויים באי התאמה בין הדיווחים למשרדים הן לח

והצביע על ליקויים במערך ההסעות, וכמו כן באספקת המזון לילדים, לליווי הילדים על ידי מלוות, ועל אי 
 התאמת הסייעות שלא היו מוכשרות די לתפקיד שמבצעות.

 
רפואי בבית ספר אלחנאן, והיה חוסר במספר החדרים בבית ספר אלחנאן, -היה חוסר גם בצוות הפרא

 המצב הפיזי, והתחזוקה של המבנים לא הייתה כראוי, פריצות בגדר. וכמו כן
 

כיתות, בבדיקה מתגלה שבית הספר  10צפיפות יתר בכיתות הלימוד, כאשר בית ספר מתוכנן לקלוט 
 כיתות. 19מפעיל 

 
 ם.ומהיבט פדגוגי הכיתות לא היו מחולקות לפי רמת  הפיגור, דבר שיכול להזיק לילדים, ולא יביא לפיתוח

 
 הביקורת שכרה שירותי מאבחן דידקטי חיצוני, הבדיקה לא מצאה תוכניות לימוד אישית

 
 הוק המליצה לעשות תוכנית אב לחינוך המיוחד.-הוועדה לאד

 
מבין הליקויים שתוקנו לאחר בדיקת הביקורת החלפת ספק המזון, העברת הגנים השיקומיים למבנה 

רפואיים, כי מקצועות כאלה חסרות במגזר -מקצועות פרא אחר, הביקורת המליצה גם לעודד ללימודי
 וקשה למצוא אנשי מקצוע בתחום.

 
 ניוד העובד עאטף אלקרינאוי ושינויים פרסונאליים אחרים במחלקת הגביה ובמדור השכר .2
 

התקבלה תלונה בביקורת שהעובד הנ"ל הועבר לבית ספר אלביאן כמזכיר בית ספר וזאת לאחר שבצע 
 הנוהל כאשר היה עובד בשכר לטובתו האישית.פעולה לא לפי 

 
הליקוי שהעובד תקן לעצמו נתונים במערך השכר, בקשר לעלות מימון לימודיו או השתלמותו, כאשר 

 -מימון, וכאשר בוצעה הפעולה לניכוי ה 50%ולאחר בירור אושר לו  100%בפעם הראשונה אושר לו מימון 
ידי העובד דרך המחשב שלו, ולאחר העברתו של העובד לבית  על ידי מנהל השכר, הפעולה בוטלה על 50%

ספר "אלביאן" נויד במקומו לשכר עדנאן אלקרינאוי ממחלקת הגביה למחלקת השכר, יש לציין שהם 
 אחים, ובגביה גויס עובד באמצעות חברת כח אדם.

 
לזה מזכיר בית הספר ביקשה הביקורת לבצע שימוע לעובד עאטף אלקרינאוי כי לא נערך לו שימוע, ונוסף 

 מקבל שכר יותר מאשר פקיד בעירייה, משמעותו שהעובד קבל פרס על הפעולה שעשה.
 
 
 
 

 
  19/05/2008 – 05/06/2008צריכת דלק מוגזמת של משאית הטאטוא בתקופה שבין התאריכים  .3
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ם אשר בתקופה הרלוונטית המשרד להגנת הסביבה אסר להפעיל את המשאית, עד לפתרון של העמדת מקו
 תפרוק בו את תכולתה לאחר ביצוע פעולת הטאוט.

 
 בתקופה הרלוונטית המשאית הופסקה עבודתה.

 
ליטרים   670 -ליטר, דהיינו כ 50ליטר במקום  722הביקורת מצאה חריגות בצריכת הדלק כאשר צרכה 

ין שהעובד שלא נוצלו לצורך הפעלת המשאית, מסקנת הביקורת חשד לביצוע מעילה לכאורה, אך יש לצי
כפיצוי לעירייה, ובסופו של דבר גם העובד ₪  7,000 -שלם עבור כמות הדלק שלא הייתה לצורך העבודה, כ

 הסתיימו יחסי עובד ומעביד.
 
 קב"ס חינוך –מחמוד אלקרינאוי  .4

 
השיא בליקויים שבוצעו על ידו דיווח על ילדה שנפטרה, שאכן היא מבקרת בבית הספר, והוא מבצע מעקב 

 נוכחותה בבית הספר.אחרי 
 

משרד החינוך הגיש מכתב שמפרט בו את כל הפעולות והדיווחים הכוזבים שמבצע הקב"ס, וכתוצאה מזה 
 המשרד הוציא הנחייה להפסיק לשלם לעירייה עבור משרת הקב"ס.

 
 חוזה שכירות בין עיריית רהט לבין גב' אלקרינאוי פאטמה .5
 

, מי שכהן בעת עריכת החוזה בתפקיד ראש עיריית רהט, המשכירה הינה אימו של מר טלאל אלקרינאוי
 וכן מי שמכהן היום חבר עיריית רהט.

 
 -לאחר הבחירות בתקופה קצרה החוזה הגיע לשולחני, בדקתי את החוזה, אשר תקופתו הייתה מ

 עם אופציה להארכה לעוד שנתיים. 31/08/2007עד  01/09/2006
 

ן העירייה לבין חבר עירייה או קרוב משפחתו, ההתקשרות על פי ההנחיות אסור שתהיה התקשרות בי
בדבר כללים לניגוד  12א  לפקודת העיריות ובניגוד להוראה  122נעשתה לכאורה בניגוד להוראות סעיף 

 עניינים של נבחרי ציבור ברשויות המקומית.
 

ליאת המועצה יש מצבים שמשרד הפנים מאשר חריגים, אך במקרה זה משרד הפנים לא אשר, למרות שמ
 אישרה את ההתקשרות בזמנו.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 מתי אשרה העירייה:
 

 עאמר אבו האני:
, ובשתי הישיבות אותם החלטות התקבלו, ובכל זאת 2001העירייה ערכה שתי ישיבות בעניין גני ילדים בשנת 

לו שימוש חורג. דו"ח , כי לא היה 2006-2007משרד הפנים לא אשר. גן הילדים נסגר בסוף שנת הלימודים 
הביקורת כולל התייחסות רה"ע היוצא לדו"ח. בהמלצתי לדו"ח המלצתי להגיש תלונה במשטרה,ואכן הוגשה 

 תלונה במשטרה.
 

 חיבור חשמל פיראטי ממוסד ציבורי בבעלות העירייה לבתי מגורים פרטיים .6
 

י ולהלן עיקר מכתבו: מדובר קבלתי מכתב מיו"ר הוועדה לענייני ביקורת, "בזמנו היה טלאל אלקרינאו
בחיבורי חשמל פיראטים לבתי מגורים ללא היתר בנייה אשר נעשו מתוך מבנה גן ילדים בבעלות העירייה 

, מימון צריכת החשמל של בתי המגורים האמורים לעיל הינו על חשבון משלם 20הממוקם בשכונה 
ים על ידי גורם מעיריית רהט ו/או המיסים והקופה הציבורית. ניתנו אישורים לחיבורי חשמל פיראט

 בידיעת העירייה, לא ננקטו צעדים  לניתוק החיבורים על ידי האחראים לנושא בידי העירייה"
 

בדקתי הבקשה, מול מנהל מדור חשמל ומנהל גני ילדים, ומול מהנדס העיר, ומול הגננת של הגן, הרחבתי 
היו שתי גרסאות, אחת של הגננת ומנהל גני היריעה ובדקתי ביתר המקומות, כי קיימת סכנת חיים, 



 

   

 32מתוך  2עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ד. ת.   

בדו"ח מופיע מי נתן את האישורים, ומתי בוצע החיבור והצרכנים אפילו לא משלמים  112הילדים, בעמ' 
 "םלגן ילדים עבור הצריכה שלהם, יש עוד מקומות בנוסף לגן הילדים הזה, שמתחברים להם גם "השיגי

 
הל מחלקת גני הילדים, וגם תגובת חבר העירייה טלאל הדו"ח כולל תגובות של מהנדס העיר, ומנ

 אלקרינאוי שפנה לביקורת,וגם מנהל מדור חשמל.
 

הביקורת מבקשת ניתוק מיידי לכל התחברות פיראטית, וגם לחייב כל צרכן שהתחבר למוסד ציבורי 
 כלשהו.

 
 שיפוץ והתאמות למחלקת הגביה .7

 
 חיות הגישה לקהל עם יותר פנייה לקהל.משרדי הגביה היו בעירייה, ומשיקולים שונים נו

 
בוצע שיפוץ בשני קרוונים, והתאמה, הצעות המחיר לשיפוץ  נידונו בוועדת התקשרויות, אומדן העירייה 

 שזה סכום שמחייב מכרז.₪  138,882היה 
 

 בסיום העבודה.₪  150,000 -אך החריגה התקציבית הייתה יותר מ₪,  15,000 -העבודה תוקצבה ב
 

 הפיקוח על העבודה נעשה על ידי אלי עצמון במקום טאלב ח'מאיסה. בפועל
 

היה איחור במסירת העבודה, וזה נמשך כשנה, ולא היה אישור מסירה לבניין. היו ליקויים גם במסירת 
החשבונות. הביקורת גילתה שיש חלק מהעבודות בוצעו על ידי אלי עצמון או מי מטעמו כקבלן משנה, 

לעוברה שחאדה שחזר בו לאחר מכן מהגרסה הזו, אפילו מתאם המיכון מסר וזאת גרסת הקבלן א
לביקורת שבצע עבודות תקשורת מחשבים למחלקה, אשר שחלק גדול מהעבודה בוצע על ידי הממונה על 

 גביה אלי עצמון.
 

אני חושב שהעירייה הייתה אמורה לבדוק יותר בעומק כדאיות השיפוץ שבצעה, וגם הפיקוח על 
 ם היה צולע.השיפוצי

 
 קבלת עובדים ללא מכרזים .8
 

הנושא נבדק בעבר, כמובן לאחר ההנחיות והחוזרים של הממונה על כח אדם ושכר ברשומ"ק במשרד 
, היו שני חוזרים בעניין, אשר דברו שכל עובד שהתקבל לעבודה ללא מכרז אחרי 2007הפנים, בשנת 

ד במכרז פנימי. ואת ההנחיה הייתה בתוקף עד אינם זכאים לקביעות ואינם רשאים להתמוד 01/01/2000
 16עובדים,  38לרשויות לסדר את העניין. הרשימה כללה  2008, אך ניתנה ארכה עד פברואר 31/12/2007

 משרות משולב. 2משרות מוניציפליות,  20משרות ייעודיות, 
 

איכות השלטון, והנושא העירייה פרסמה מכרז לאיוש על פי ההנחיות, אך הוגשה תביעה על ידי התנועה ל
 19משרות, הסתיים תהליך קליטה עם  33נתקע, ולאחר סיום הדיון בסוגיה, העירייה פרסמה מכרז שכלל 

 שלא הסתיים תהליך קליטתם. 14עובדים, ונותרו 
 

 הביקורת העלתה שלא בוצע תהליך נחיצות משרה.
 

 
 

 פאיז אבו צהבאן:
שות הדיבור ליו"ר הוועדה לענייני ביקורת, ולאחר מכן הדיון פתוח לאחר הצגת הדו"ח על ידי המבקר, אני נותן ר

 וחברי העירייה מתבקשים להתייחס.
 

 מוחמד אבו סיאם:
ראשית, אני לא יודע אם אנחנו החברים בוועדה לענייני ביקורת, רשאים להשתתף, כי אנחנו בגדר נאשמים, רוצה 

ד עירייה יכול לקבוע מי מחברי העירייה יכול להיות חבר להתחיל עם הדברים של מבקר האופוזיציה, לא חושב עוב
 וועדה או לא להיות חבר וועדה.
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במכתבו של המבקר שהופץ לחברים, כתב לבחון את מידת התאמת חלק מחברי הוועדה לכהונה בוועדה, המבקר 

להיות חברי  לקח לעצמו סמכות לקבוע אם אנחנו מתאימים, רוצה להזכיר, כמה מאמץ עשו חברי העירייה כדי
מועצה, ומי שרוצה להיבחר עוד הפעם הוא יעשה מאמץ כפול, לבוא עובד עירייה ולקבוע ולשים ספק, אדוני רה"ע, 

ואתה חזקת את דברי המבקר בפתיח שלך כי הדברים שאמרו חברי הוועדה לפרוטוקול בהרחבה הם לא נכונים, 
ברים שלא נאמרו בוועדה, ותמיד מאשימים את המזכיר אני כיו"ר וועדה אמון עליי מזכיר העירייה, אם נרשמו ד

שהוא רושם את הדברים בתמצית ולא מלה במילה, בקשתי שירשום דברי ביותר פירוט, וזה לא סוד שבאים 
 בביקורת למזכיר העירייה, שהוא רושם את הדברים בתמצית ולא מילה במילה.

 
בקר העירייה החמורה בעיניי לגבי חברי הוועדה אני רוצה לשמוע גם דעת החברים במועצה לגבי האשמה של מ

 לענייני ביקורת.
 

אנחנו בגדר נאשמים, והמבקר קבע שיש להגיש תלונה במשטרה כי ההרחבה שבקשתי לתקן את הפרוטוקול היא 
 דיווח כוזב.

 
ו טען חבל שהיועץ המשפטי לא נמצא, כי יכול לפי דברי המבקר אנחנו מנועים מלהשתתף בישיבת המועצה, ככבוד

 שאנחנו סילפנו דברים, שזה לא פחות חמור מהקודם.
 

רוצה לומר לחברים, טלאל לא זקוק לעזרה של אף אחד מחברי הוועדה, או אחר שיגן עליו, אם הוא אשם בעניין 
השכרת הגן, לבוא ולהטיל אשמה בחברי הוועדה שאנחנו הסניגורים של טלאל, זה מאוד חמור, אבל, אני מבין 

 45קר, ולמה הוא כתב את המכתב, בוועדה שדברנו ושאלנו למה דווקא, רק זה נבדק כאשר יש ללבו של המב
אנשים חברי עירייה ועובדי עירייה שנמצאים בהתקשרות, ונמצאים בניגוד עניינים, ומסרתי רשימה שיבדוק 

תקופה הרלוונטית אותם, ובזמנו היו חברי עירייה אחמד אבו פריח, יו"ר עמותה שהשכירה מבנים לגני ילדים ב
 היה חבר עירייה.

 
כתוצאה מזה, המבקר אמר בישיבה שהוא נתבקש לבדוק סוגיה זו, זאת אומרת מישהו פנה אליו כדי לבדוק סוגיה 

זו שנוגעת לטלאל, אני מבין אותו, זו אמירה לא פשוטה, בין טלאל אשם או לא אשם, חברי הוועדה לא באו להגן 
 מעלה שאלות.עליו, אבל בדיקה ספציפית זה 

 
לגבי הטענה שאנחנו סילפנו  דברים, לבין שביקשנו שדברינו ירשמו ביותר פירוט המרחק עצום. אמרתי לפרוטוקול 

רה"ע  2007שנושא גני הילדים אושר פעמיים במועצת העירייה, והמבקר טען שזה פעם אחת, אמרתי שהחוזה בסוף 
 אותו מעמד של ניגוד עניינים לא נבדקו.איש, שב 45לא חדש אותו, מה עם הרשימה של  -טלאל–
 

עצם הבדיקה זו, מראה שיש מישהו רוצה, ומחפש את האיש על פי שנעשה, ואני לא בא להגן עליו אם אשם ישא 
 באחריות.

 
, 2006עד היום יש גני ילדים שנמצאים במבנים שכורים, עניין השימוש החורג עלה לראשונה בשנת הלימודים 

וכל מבנה שאין לו אישור שימוש חורג, העירייה סיימה ההתקשרות איתו על פי מה שנודע לנו, , 2007והופעל בסוף 
 לגבי המבוקרים.

 
 רבחי אבו אלטייף:

 הפרוטוקול הראשון, כאשר לא היה לרוחך בקשת להוסיף את הדברים שלך, מה ההבדל בין שניהם.
 

 מוחמד אבו סיאם:
תר ולא בתמצית לפי מה שכתב מזכיר הוועדה, הוועדה קיימה ההבדל ביניהם שהדברים שלי נרשמו בהרחבה יו

דיון פעמיים בדו"ח בישיבה הראשונה נידונו מספר נושאים, והושלם היתר בישיבה השנייה, כאשר קיבלתי את 
הפרוטוקול הראשון לחתימה, מצאתי שהוא רשם את הדברים בתמצית ובקשתי שירשמו ביותר פירוט ובכך הועלו 

 השנייה בנושאים שכבר דנו עליהם בישיבה הראשונה.הדברים בישיבה 
 

 רבחי אבו אלטייף:
 למה לא צורפו לפרוטוקול בנפרד דבריך שהרחבת בהם, ולא חלק מהפרוטוקול.

 
 מוחמד אבו סיאם:
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כאשר קבלתי את הפרוטוקול לישיבה השנייה בקשתי להוסיף את דברי בהרחבה, לפני חתימה על הפרוטוקול כפי 
 דברים שפורטו יותר, הם פירוט לתמצית שנרשמה על ידי מזכיר הוועדה.שנהוג, ושוב ה

 
אני מצהיר בפני כולם, שכל הדברים שרשומים בפרוטוקולים הם נאמרו בישיבה, אך נרשמו בתמצית ובקשתי 

שירשמו ביותר פירוט, ועל פי ההיכרות של עבודת מזכיר הוועדה, אם הדברים לא נאמרו בישיבה לא היה מסכים 
ון, ואני חושב שדחיית הישיבה בדיון בדו"ח בפעם הראשונה הייתה כדי לתת אפשרות למבקר להכין מכתבו לתק
 זה.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 יכול להיות שאתה נמצא בניגוד עניינים, כי אתה מרשימתו של רה"ע לשעבר?
 

 מוחמד אבו סיאם:
 בדה המועצה אישרה.יכול להיות שכן, אבל החוק קבע שאני יכול לשמש יו"ר הוועדה ועו

 
 רבחי אבו אלטייף:

 החוק אמר אחרת, כל חבר יכול להיות יו"ר הוועדה לביקורת בתנאי שלא יהיה מרשימת רה"ע.
 

 מוחמד אבו סיאם:
רוצה לקרוא לחברים, לאור מכתבו של המבקר, וועדת הביקורת מוחה ומסתייגת בתוקף על מכתבו של מבקר 

 הטיח אמשה חמורה., שבו 2010במאי  03העירייה מיום 
 

 עאמר אבו האני:
 אתה מדבר בשמך.

 
 מוחמד אבו סיאם:

אני מדבר בשם הוועדה, ואתה אל תפריע לי, וחברי הוועדה יכולים לתמוך או לומר אחרת, הם נבחרים והזיעו 
ת הרבה כדי להגיע למעמד חבר עירייה, ולשבת מסביב לשולחן זה, אני אומר אחרת יו"ר הוועדה דוחה את הטענו

של המבקר על הסף, יתרה מזו מה שנאמר בוועדה, ואני אומר גם במליאה, וועדת הביקורת היא מעל למבקר ובאה 
 לבקר גם עבודת המבקר, וזה על פי חוק, היא וועדה סטטורית.

 
ג לפקודת העיריות הליך  170כדי להבטיח ביסוס של ממצאי הביקורת, וכתוגלם  כראוי בא המחוקק בסעיף 

ביקורת, הכוונה וועדת הביקורת מעל המבקר, והיא שלב חשוב בהליך הנדרש לגיבושו הסופי של דו"ח  ביקורת על
הביקורת, טרם פרסומו, הליך ביקורת זה מחייב דו"ח מבקר העירייה יובא לדיון בפני וועדת הביקורת לאחר 

 הביקורת בפניה. הערות רה"ע, וועדת הביקורת רשאית להזמין נושאי משרה בעירייה, להגיב על דו"ח
 

מבקר העירייה מטיל דופי בוועדת הביקורת שהינה מעל הביקורת, ותפקידה לשאול שאלות ולברר עובדות ולעקוב 
אחר תיקון ליקויים,ולבחון את דו"ח המבקר של העירייה, לא זו בלבד המבקר רואה עצמו,מעל כולם, ועל כולם, 

 יש סימן שאלה, רק הוא נקי מכולם.
 

בקר רק בא לכסות על הטעויות הרבות שנכללו בדו"ח, רחוקים מכל נוהל תקין, במיוחד שהוא מכתבו של המ
ממליץ המלצות שהן גורליות, בתדמיתם ובשמם של נבחרים ועובדים ופרסומם ברבים, והפיכתם ללעג בפני 

מוסיף, מה צריך  הציבור, וזאת לפני שהוא נקט בכל האמצעים המחויבים על פי חוק, בפני שהוא נוקט עמדה, ואני
המבקר כאשר הוא מבקר כל שהו, המבקר חייב להודיע אם הוא רוצה לבקר ופותח בבדיקה של נושא מסוים, 

בעקבות פנייה אליו, או בעקבות החלטתו, החליט המבקר לבדוק את הנושא עליו לנקוט בהליכים הבאים, יעביר 
תו לדו"ח, המבקר יעיין בתגובת המבוקר ובהתאם טיוטת הביקורת בצירוף המסמכים למבוקר, המבוקר יגיש תגוב

לנסיבות יוציא המבקר דו"ח שני למבוקר,ויבקש תגובתו שנית, המבוקר יעיין בכל המסמכים שהם חלק מהדו"ח 
אשר המבקר הסתמך עליהן בדו"ח הביקורת,ולאחר מכן יעביר אליו את הדו"ח לאחר תגובת המבוקר כסופי לפני 

סופי, כדי לאפשר למבוקר לטעון נגד הדו"ח הטרום סופי, כאשר הוועדה -דו"ח טרוםהעברתו לרה"ע, וזה נקרא 
תדון בדו"ח כזה רשאית לזמן את המבוקר לטעון נגד הדו"ח וחובתה של וועדת הביקורת לזמן המבוקר ולשמוע 

 טיעוניו נגד הדו"ח.
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הם דברים עבירה על טוהר המידות לסיכום, על כן בכל הסעיפים שיש בהן ביקורת ספציפית על מבוקרים, ושאין ב
אלא חריגה מנוהלים, להחזיר את הדו"ח למבקר שיבצע בדיקה חדשה, ושמירה על זכותם של המבוקרים, ולאפשר 

 להם לטעון טענותיהם בפני הוועדה לענייני ביקורת לפני פירסום הדו"ח ברבים.
 

 סלמאן אלקריני:
קול זה נכון, ונאמר בישיבה, לפי דעתי הדברים נוספו לאחר אני פונה למזכיר העירייה, האם מה שנכתב בפרוטו

 מכן, לדעתי היה מקום לזמן את הוועדה לדיון חוזר לאור התוספת.
 

 עלי אבו אלחסן:
 לפני התשובה, אתה חבר הוועדה לענייני הביקורת והיית נוכח בישיבה, התשובה אצלך.

 
 סלמאן אלקריני:

רו בכלל בישיבה, ובמיוחד דברי החבר אחמד אבו מדיע'ם, שהחברים לא בפרוטוקול השני, נוספו דברים שלא נאמ
 ידעו על קיום ניגוד עניינים כי אם היו יודעים היו משנים החלטתם.

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

אני אומר גם עכשיו, לא ידענו על קיום ניגוד עניינים, ואתה נכחת רק בישיבה השנייה, ולא נכחת בישיבה 
 הראשונה.

 
 ריני:סלמאן אלק

 עדיין לא קבלתי תשובה ממזכיר העירייה.
 

 עלי אבו אלחסן:
 שוב אומר, אתה חבר וועדה ונכחת בישיבה השנייה.

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

, ושוב אומר בזמנו לא ידעתי שיש ניגוד 2000עד היום אני אומר לא ידעתי על ניגוד עניינים, במליאה שהייתה בשנת 
 עניינים.

 
 מוחמד אבו סיאם:

שוב חוזר ואומר, ומחדד, לא הוספו נושאים חדשים לפרוטוקול, אלא הדברים הורחבו, ואני אומר את זה פעם אני 
שניה, לא פעם אחת ביקרנו את התמצית שלו לפרוטוקולים, במקרה זה ולאור רגישותו בקשתי שדברי ירשמו 

 מקרים למה לא נבדקו? 45ביותר פירוט, כי כאן נעשה איפה ואיפה, יש 
 

, לא נעשה כאן הליך דמוקרטי למבוקרים, יש כמה תנאים שיועמדו לרשות נתבקשתיאמר בישיבה  המבקר
 המבוקר וזה לא נעשה, ולא ניתנה להם הזדמנות.

 
 עאמר אבו האני:

 למה, לא זימנת לחינוך המיוחד? תומר את האמת לחברים.
 
 

 מוחמד אבו סיאם:
 א אומר את האמת.הם לא הוזמנו כמבוקרים, אני אומר את האמת, אתה ל

 
הזמנתי אותם כדי לקבל יותר אינפורמציה, ולא הוזמנו כמבוקרים, הם הוזמנו כדי להשכיל את הוועדה, מה 

 תמונת המצב.
 

 אני רוצה לומר אם לא נעשה הליך.
 

 רבחי אבו אלטייף:
 פני הוועדה.ידוע לי שאתה היית פעם חבר וועדת ביקורת ויו"ר וועדת ביקורת, למה לא אמרת דברים כאלה ב

 
 מוחמד אבו סיאם:
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לא כל זה, הייתי יודע, ולגבי אי עשיית הליך כזה למבוקר, רוצה להעלות את האירוע שהיה בעיריית ירושלים בין 
שהדו"ח מגמתי, והבג"צ קבע שיש להכין דו"ח מחדש ולתת את האפשרות  7085/00מבוקרת למבקרת, ראה בג"צ 

 ם שעליהם הסתמך המבקר.למבוקרת לעיין בדו"ח הסופי והמסמכי
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 שבדו"ח. 5אני רוצה להתייחס לכל הנושאים שהיו בדו"ח וגם להתמקד בעניין סעיף 

 
 פאיז אבו צהבאן:

 יו"ר הוועדה התייחס לסעיף אחד.
 

 מוחמד אבו סיאם:
 ת.אני אומר את הדברים בסיכום, לאחר התייחסות החברים, כי יתר הנושאים אין עליהם מחלוק

 
 ד"ר עותמאן אלקרינאוי:

 אם המגמה לפסול את הדו"ח, אז אין טעם להמשיך דיון, בואו נקבל החלטה לפסול את הדו"ח.
 

 מוחמד אבו סיאם:
החוק פוסל חלק מהדו"ח, ולא כל הדו"ח, כי דברים שלא ניתנה זכות שימוע למבוקרים, אסור לפרסם דבר, כי 

 הדו"ח. המבוקרים יכולים להביא צו מניעה לפרסום
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
כפי שאמרתי, רוצה להתייחס לכל נושא הדו"ח, לגבי עניין החינוך המיוחד, זה דורש טיפול מיידי ולא סובל דיחוי, 
יש להטיל על גורם בעירייה שיטפל בעניין ולתקן את הליקויים שרובם ליקויי בטיחות, מדובר בילדים במצב קשה, 

 כיתות. 10כיתות במקום  19ספר צפוף יש אין להזניח אותם יותר, בית ה
 

 פאיז אבו צהבאן:
אנחנו מפרסמים מודעה על איתור מבנה שישמש בית ספר זמני לחינוך מיוחד עד להקמת בית ספר נוסף לחינוך 

 המיוחד, ואני אומר ומבקש מהחברים, מי שיודע על אחד שרוצה להשכיר שיפנה אותו לעירייה.
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 וע שיש כוונות ותוכניות לתיקון המצב.שמח לשמ

 
לגבי העובד עאטף אלקרינאוי, ולגבי הצריכה המוגזמת של הדלק, והקב"ס הדברים באו על תיקונם, רק יש למנוע 

 שלא יחזרו על עצמם, ולרענן את הנוהלים.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 חשוב לי שכל חבר עירייה ישמיע דעתו לכל נושא שהועלה בדו"ח הביקורת.

 
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
בעד לתקן ליקויים, כי הביקורת באה לתקן, עניין החיבור פיראטי של החשמל ממוסדות העירייה, אני חושב 

 שכולנו מסכימים שזה חיבור מסוכן, היו מקרים שאנשים התחשמלו ממצבים של התחברות לא מקצועית לחשמל.
 

 תו שיש לנהוג על פי הנוהל.עניין קבלת עובדים ללא מכרז, אני חושב שהמבקר נתן דע
 

ועכשיו לגבי הנושא שהסעיר והלהיט את הישיבה או העניין אולי הוא "סערה בכוס מים", דרך אגב לגבי ההסעות 
 בחינוך המיוחד, סלמאן אלקרינאוי טען שלא נותנים את הסמכות שלו לפקח על המסיעים, ולאשר חשבוניות.

 פאיז אבו צהבאן:
 טענות שיפנה אלי ישירות.הנושא טופל, ואם יש לו 

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

וחוזר לעניין הסעיף שכולם מדברים עליו, אני רוצה לומר שאני לא בורח, ושלא יגידו שאני הוספתי דברים שלא 
 אמרתי, ואני אומר שנית.



 

   

 32מתוך  9עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ד. ת.   

 
י בהמשך לדיון של הישיבה הקודמת בנושא השכרת מבנה לגן ילדים שהועלה בדו"ח בין גב' פאטמה אלקרינאו
לעירייה, מדוע מבקר העירייה לא בדק עוד מבנים מושכרים, נמסרה רשימה למבקר לשם בדיקה על ידי חבר 

 הוועדה.
 

 היות והנושא נמצא בחקירת משטרה ברצוני להבהיר מס' נקודות בנושא הדו"ח השכרת מבנה בין עיריית רהט 
 והגב' פאטמה אלקרינאוי:

  מנת לקבל הצעות להשכרת מבנים למטרת הפעלת גני ילדים. פרסמה העירייה מס' פעמים על 2000בשנת 

 .העירייה השכירה הרבה מבנים למטרת אכלוס הילדים אשר נרשמו לגנים כדין ולא מתוך תחביב 

  העירייה אשרה את השכרת המבנה הנ"ל ועוד מבנים אחרים במליאת המועצה פעמיים, ואני כחבר עירייה
יה ובראשם ראש העיר לא ידעו על  קיום ניגוד עניינים ואין אישור דאז ואני בטוח שעוד הרבה חברי עירי

 ממשרד הפנים, אחרת יכולה להיות לנו החלטה שונה.

  .העירייה השכירה את המבנה מתוך מצוקה, אפילו חלק מהמבנים לא עומדים בסטנדרטים כמו מחסנים
 ולא התבקשו שום אישורים מיוחדים.

  אני חושד 2009והמבקר מכין דו"ח בשנת  2006/2007שנה"ל והגן נסגר ב 2000המקרה היה בשנת ,
שהמטרה לא הייתה כנה ותיקון ליקויים אלא רדיפה פוליטית, והיה צריך המבקר לבדוק השכרת כל 

 2006המבנים המושכרים לגנים וניגוד עניינים, למרות שנושא השכרת מסגדים לגני ילדים נבדק בשנת 
 הייתה לתיקון הליקוי ולא להגיש לחקירת משטרה.ונמצאו ניגוד עניינים וההמלצה 

 
היו דברים אפילו מעבר, וכדי לעודד אנשים להשכיר מבנים לעירייה אפשרנו העסקת מי שהיא מהבית כעוזרת 

גננת, וגם היו מקרים שהשכרנו מבנים במסגדים עבור גני ילדים, והיו מקרים שהיו עובדים יו"ר עמותות של 
יהם להחליט במה לבחור העמותה או העירייה, ובחרו להתפטר מהעמותה, לא איימנו אז מסגדים, אמרנו להם שעל

להגיש תלונה במשטרה, ואפילו היו חברי עירייה שהיו יו"רים לעמותות והחליטו להתפטר מהעמותות, אנחנו לא 
זה נקמנות או באים כדי להכפיש שמו של מישהו שהוגשה נגדו תלונה במשטרה, יש לבדוק מה אנחנו עושים, האם 

 זה תיקון ליקויים.
 

אני מצטער, שהמבקר אומר שחברי הוועדה, סיפקו הגנת סרק לרה"ע הקודם, והוא אומר שחברי הוועדה מעלו 
בתפקידם, וגם הוא אומר לשקול הגשת תלונה במשטרה על דיווח כוזב לכאורה, מבקר העירייה שבר את האימון 

 ה יהיה "חתול ועכבר".בינו לבין חברי הוועדה, מהיום והאלה ז
 

רוצה לציין  שדחיית הדיון בישיבה הראשונה, זה היה לחץ מצד המבקר על רה"ע לדחות את הדיון, כדי שיספיק 
 להכין את המכתב.

 
, האם זה יאה שמבקר העירייה יכנה חברי הוועדה שמעלו בתפקידם, 2011, 2010, 2009יהיו עוד דוחות ביקורת 

 אה על שיטת עבודה.מגנים על רה"ע, זה לא מר
 

 פאיז אבו צהבאן:
 תודה לחבר אחמד, ועכשיו עבדאללה.

 
 עבדאללה אלעוברה:

חינוך מיוחד, לא הצלחתי להשתתף -אני אומר שנכחתי בישיבה הראשונה, והייתי בסיור בבית ספר אלחנאן
ראשונה דברנו על בישיבה השנייה כי יו"ר הוועדה מוצא את הזמן המתאים ולא מתחשב ביתר החברים, בישיבה ה

 החינוך המיוחד והגן השיקומי.
 

 לסיכומו של דבר לא המטרה להגיש תלונות במשטרה, אלא המטרה לתקן את הליקויים.
 סלמאן אלקריני:

אני חבר וועדת ביקורת נכחתי רק בישיבה השנייה של הוועדה לענייני ביקורת, המטרה של הביקורת היא 
 שהדברים יתנהלו לפי הנוהל התקין.

 
 לצערי רואה שחלק מחברי הוועדה שמתנגדת למבקר העירייה הוא נדרש לבקר, והסביר את דבריו לפי הדו"ח.
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הרחבת דברי חבר  וועדה או יו"ר הוועדה, אני חושב שזה אמור להתבצע במסגרת הוועדה ולא התכתבויות 
 למיניהם.

 
 ניסוח ההרחבה אפילו זה לא נעשה על ידי מזכיר העירייה.

 
 אלחסן: עלי אבו

פירוט היתר נעשה בלשון יו"ר הוועדה. וזכותו של חבר וועדה ו/או חבר מועצה, שמוצא לנכון שיש דברים 
בפרוטוקול ישיבה של וועדה או של המועצה להגיש בקשת תיקון בכתב, לפני קיום הישיבה, ולכן לאור מצבים 

. אם יש חבר מוועדת הביקורת שרוצה כאלה בכל ישיבת מועצה הסעיף הראשון אישור פרוטוקול ישיבה קודמת
להודיע על תיקון יכול לעשות גם במעמד ישיבת המועצה של היום שיש על סדר יומה רק נושא אחד והוא דיון 

 והמלצות הוועדה לענייני ביקורת. 2008בדו"ח מבקר העירייה לשנת 
 

 רבחי אבו אלטייף:
 אני שואל האם הישיבה מוקלטת?

 
 עלי אבו אלחסן:

 ליט רק ישיבת המועצה.אני מק
 

 סלמאן אלקריני:
ליתר נושאי הדו"ח, כמו התחברות פיראטי של חשמל ממוסדות העירייה, זה דבר חמור ועשוי לסכן את הציבור 

 והאחריות היא של ראש העירייה.
 

ב צמוד לגבי בית ספר אלחנאן, יש לתקן את הליקויים מייד, כמו עניין ההסעות, הסייעות והמלוות, זה מחייב מעק
 לתיקון הליקויים.

 
 100%לגבי העובד עאטף מדוע לא היו ברורים לו הדברים מראש, לגבי אחוז השתתפות העירייה, בהתחלה אושר לו 

 , יש לרענן את הנוהלים.50% -ולאחר הופחת ל
 

בכל לגבי השכירות של המבנה לגן הילדים, משרד הפנים לא אשר התקשרות עם קרוב משפחה של חבר העירייה, ו
 זאת המועצה אשרה את זה, וחתמה הסכם שכירות עם המשכירה שהיא אמו של רה"ע הקודם.

 
 שזה עוד ליקוי. –הביקורת מעלה שהחוזה נחתם אפילו עם מבנה שאין לו שימוש חורג 

 
אני מצפה מראש העיר הקודם, שיהיה דוגמא ולא לאשר דברים שיש בהם ניגוד עניינים, ושיהיה דוגמא לחברי 

 ייה ולעובדיה.העיר
 

 ד"ר עותמאן אלקרינאוי:
הייתי חבר וועדת ביקורת, ויודע שתפקידה לתקן את הליקויים ולפעול לפי נוהל תקין. ויודע שבני אדם יכולים 

 לטעות, אך החוכמה לתקן את הליקוי ולא להמשיך עם הליקוי.
 

ריית רהט, ויכול שזה הדו"ח הכי  מתוך ניסיוני זה הדו"ח הכי קל מבין דוחות הביקורת שנעשו על תפקוד עי
מחמיא לעירייה, כי יש הרבה ליקויים תוקנו, בדרך כלל הדו"ח טומן בדוחו ביקורת לא קלה הן על נבחרים ועל 

עובדים, מעידות של עובדים יכול להתרחש, ליקויים והיו דברים כאלה, אם המטרה בסופו של דבר הוא לתקן את 
 הליקוי, זה הביקורת הבונה.

 
חות של הביקורת יהיו בכל שנה, וכל פעם יהיו דברים אחרים או מעקב על דברים שהיו ומה נעשה איתם, לכן הדו

 יש להיות זהירים בהפעלת הוועדה.
 

 אני פונה למזכיר העירייה, לבצע הקלטה לכל ישיבת וועדה, כל שהי זה לא כל כך יקר.
 

שורות, נכון שזה הרגיז  4 -ראיתי דברי תומצתו בכזה קרה איתי, כאשר דברתי כמעט חצי שעה ובסופו של דבר 
 אותי.
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דו"ח הביקורת בדרך כלל הוא רגיש, ולפעמים יכול להיות בעייתי, כי בישיבות המועצה לרוב זה אישור תב"רים 
ולרוב מאושרות פה אחד, ואין כמעט דברים לוויכוח, לא בריא למערכת כמו העירייה שיהיה מאבק בין מבקר 

רי הוועדה לענייני ביקורת, כי המטרה העיקרית היא תיקון הליקויים, במידה והם קיימים, עירייה העירייה לחב
 שעובדת ומתפקדת, בוודאות יהיו תקלות, ותמיד יהיו דוחות ביקורת.

 
אך יש לבחור נושא הביקורת בצורה שלא תהיה חשודה ומזמינה ספק, ונודף ממנה ריח נקמנות פוליטית או 

 נקמנות אישית.
 

המטרה שלנו לספק שירות לעיר ולא לחפש אחד את השני, ואם טועים יש לתקן את הטעות, ואם הליקוי תוקן אין 
 מקום לחזור ולחטט בו מחדש, וזה הביא את המאבק בין המבקר לחברי הוועדה.

 
 האינטרס של העיר לשלב ידיים, ולא להמתין למעידתו של האחר ולהתחיל לעשות לו "משפט שדה".

 
בית ספר אלחנאן החינוך המיוחד, הנושא נידון במועצה היוצאת ונערך דו"ח קשה מאוד על ידי צוות חיצוני,  לגבי

 ודבר הביא לפיטורי מנהל מחלקת הרווחה הקודם, ואפילו בית הספר נסגר לפעילות אחר הצהרים.
 

ים שהעירייה חסרת אונים המצב היום הוא יותר טוב בהרבה ממה שהיה קודם, אך עדיין דורש שיפור, ואתם יודע
בגלל מגבלות תקציביות, כדי להביא את מצב בית הספר למצב האופטימלי, אך כרגע שמעתי שיש החלטה לפתוח 

 בית ספר נוסף לחינוך המיוחד, צעד מבורך.
 

בקשר לעובד עאטף אלקרינאוי, אני לא בעד שהעובד ינצל את תפקידו ויפעל לטובתו האישית, אך מה שעשה הוא 
 למעידות עובדים אחרים. מעט

 
 אני עמדתי במצבים לא קלים מול קב"ס חינוך, כאשר עשה דברים לא כשרים, העובד היום לא במערכת.

 
אני לא מתייחס לעניין השכירות של המבנה, זה זכותו של מי שהוזכר בדו"ח הביקורת להגיב, ואני מתכוון לטלאל 

 אלקרינאוי.
 

 עדנאן אלעוברה:
העירייה לכבד את עובדי העירייה, אני חושב שמזכיר העירייה אין לו שום כוונה לסייע לאחד  יש לי בקשה מחברי

מול השני, הוא עושה את עבודתו כראוי, הוא מזכיר העירייה של כולם, וכמוכן מבקר העירייה, הוא בא לעשות את 
 עבודתו.

 
בודה של הוועדה לענייני ביקורת, תמיד אני לא מקנה בחברי הוועדה לענייני ביקורת, אין עבודה יותר קשה מהע

חברי הוועדה נמצאים במצב לא נעים עם יתר חברי העירייה, חברים, הביקורת באה כדי לתקן ליקויים, והיא לא 
 נמצאת כדי לחפש אחד את השני, מי שלא עובד לא טועה, אבל מי שעובד עשוי לטעות ובתום לב.

 
ובדים שסולקו מהעבודה, ושלמו על טעויותיהם, או על מעשיהם, לכן יש ליקויים שבדו"ח שבאו על תיקונם, יש ע

 ביקורת זה טוב לכולם.
 

 עודה אלעתאיקה:
אני לא חבר בוועדה לענייני ביקורת, אבל זה טוב שיש וועדת ביקורת, אבל כאן רואה שהדברים לקחו מסלול אחר 

 ש מצבים שאנשים טועים.ונהפך להתנגחויות בין מבקר העירייה לחלק מחברי הוועדה, יתכן שי
 

לגבי מזכיר העירייה עלי אבו אלחסן אני נותן בו את כל האמונה, והוא עושה עבודתו כמתחייב ממנו, וכל אחד 
 מקודמי במועצה דיברו רק לשבחו. וכמוכן זה גם למבקר העירייה.

 
וא של הילדים, וסביבת לגבי החינוך המיוחד הצטרפתי לביקור וסיור הוועדה בבית הספר אלחנאן, המצב קשה, ה

בתי הספר לא מראה, שהיא מתוחזקת כראוי, הביוב זורם, הגדר פרוצה, אני שמח שראש העיר הודיע שיש תוכנית 
 לבניית בית ספר נוסף, כדי להוריד את הצפיפות של בית הספר וכדי שתהיה אווירה נוחה לילדי החינוך המיוחד.

 
 סאלם אבו מדיע'ם:

 חור, כרגע באתי מבית החולים ואני חוזר לאחר הישיבה, הילד לא מרגיש טוב.ראשית תסלחו לי על האי
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 הביקורת חשובה מאוד, וזה תפקידה לבקר את תפקוד ההנהלה, וזאת כדי לשמור על ניהול תקין.

 
המטרה תיקון הליקויים. בני האדם עשויים לטעות אם הם עובדים, אך החוכמה לגלות את הליקוי ולתקנו 

 החמור להמשיך בטעות ולטעון שהוא לא טועה.מיידית, אך 
 

 בקשר לגני ילדים, לא ידוע לי שיש ניגוד עניינים, והאם זה אסור להתקשר עם קרוב חבר עירייה.
 

 פאיז אבו צהבאן:
אני פונה לחבר טלאל אלקרינאוי, האם אתה יכול לדבר על נושאים שנעשו בתקופתך כראש עיר, אנחנו דנים בדו"ח 

 ר רה"ע הקודם, האם אתה רואה בזה נכון מבחינה משפטית.שנוגע לך בתו
 

 טלאל אלקרינאוי:
 דעתי אני אומר אותה בכל מקום, וזה זכותי גם מבחינה משפטית, אך אני מבקש להיות אחרון הדוברים.

 
 רבחי אבו אלטייף:

, ואפילו כשהייתי 2000 -אני רוצה להתייחס לדברים מבחינה קונסרקטיבית. הייתי חבר וועדת ביקורת בשנות ה
 בקואליציה, הייתי אופוזיציה בקואליציה, ורוצה להזכיר לחברי אבו סיאם, נושא רכישת החול לגני הילדים בזמנו.

 
אני לא בא בטענות לנבחרים בכלל, אני בא בטענה לאנשי המקצוע ודורש מהם לבצע עבודתם כראוי, ולפקוח 

 ת להגיש תלונה במשטרה ועד היום לא הוגשה.עיניהם, והיו המלצות של הוועדה לענייני ביקור
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מאיפו נרכש החול אז?

 
 רבחי אבו אלטייף:

כרגע זה לא משנה, ואני רוצה להתייחס לגופו של הדו"ח, בקשר לחינוך המיוחד, בקרתי שם, והמצב עדיין לא 
בלות באיחור והילדים מגיעים באיחור תוקן, כמו ההסעות, עדיין לא תוקן, אין סדר בהסעות, המסיעים עושים הו

 לבית הספר.
 

 כל אחד שעובד במערכת זו הוא אחראי החל ממנהל המחלקה עד לעובד הזוטר ביותר, זה מחייב טיפול מיידי.
 

לגבי חוזה השכרת המבנה מגב' פאטמה אלקרינאוי, אני יודע על אנשים שנמצאים בהתקשרות עם העירייה והם 
 .נמצאים בניגוד עניינים

 
אני אומר שיש לבצע ביקורת באופן כללי לנושא ולא נקודתי, הביקורת הייתה צריכה להכיל כל נושא השכירות של 

 גני הילדים ולא רק המקרה הזה ולהתמקד בו, אני מבקש דו"ח מקצועי וזה הנכון.
 

ר מטעם העירייה בעניין מבנה הגביה, רואה שיש חריגה, למה זה לא טופל מיידי, כי אם היה מפקח עבודה באת
כראוי היה מגלה כל דבר שלא לפי הנוהל והיה מעדכן והעירייה הייתה מקבלת החלטה, איפו היה מהנדס העיר כי 

 אחריותו מבנה הציבור.
 

בעניין התחברות פיראטי  לחשמל ממוסדות הציבור, הוצאתי מכתב לטיפול בכל התופעה הזו ולנתק כל חיבור 
יתוק מיידי, כי כל סכנה שתיקרה הראשון שיוזמן לחקירה זה ראש העירייה, או ממוסד ציבורי לאלתר וביצוע נ

מהנדס העיר, אני מטיל מלוא האחריות על מהנדס העיר, כי התרעתי על עניין ההתחברות של החשמל, לצערי 
 ההתחברות הייתה וקיימת וממשיכה לצערי.

 
החוקית, וכמוכן העובד נהג המשאית שהייתה  לגבי עאטף אלקרינאוי, אם מוכח שהוא מעל, עליו להיענש בדרך

 צריכה מוגזמת בדלק, לא די בכך שהוא שלם את הנזק לעירייה, יש להעניש אותו כדי "שיראו ויראו".
 

 לגבי קליטת עובדים ללא מכרז, ראשית כל זה נוהל לא תקין לקלוט עובד ללא מכרז.
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לסיכומו של דבר אני ממליץ על תיקון הליקויים ולא תפקידה של הביקורת להצביע על הליקויים כדי לתקן אותם 
 לחזור עליהם וכדי שיהיו במסלול של נוהל תקין.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 עכשיו רשות הדיבור לחבר טלאל.
 

 טלאל אלקרינאוי:
אני לא מבקש מאף אחד שיגן עליי, לא חברי וועדת ביקורת, ולא כספים, ולא מליאה, כל אחד עושה בטבעו 

 יעתו והכשרתו, ומבלי לפגוע בזכויות.ובאופן יד
 

תהיתי אם אשתתף בישיבה הנדון, או לשלוח את תגובתי למזכיר שיקרא אותה בפני המליאה, אך העדפתי להגיע 
ולומר למי שצריך לומר פנים אל פנים, ולפרוטוקול, ולמליאה את מה שיש לי לומר בעניין הדיון בדו"ח לקוי של 

, 2000-2001מלפני עשר שנים החל בשנת הלימודים  3-4ירות לגן ילדים  גילאי המבקר, בסעיף הדן בחוזה שכ
 .31/08/2007, 2006-2007והסתיים בשנת הלימודים 

 
 "מטרתו כותרת בעיתון אח'באר אלנקב".

 
תגובה זו הינה חלקית ואינה מתייחסת לעניין עקרוני במהות הביקורת בסעיף הנדון והיא תגובה כללית שדנה 

חודשים לפני שסיימתי את  18יטי, שמסתתר מאחר כל הדיון והבדיקה סביב חוזה שכירות שהסתיים בצד הפול
 כהונתי בעירייה כראש עיר.

 
המטרה הבסיסית, מהדו"ח בסעיף הנדון הינה פופליסטית, הנגועה בשיקולים פוליטיים, ממזמיני הבדיקה 

 ומהבודק.
 

ם ולילה רק למצוא ולהציג לחלק מהציבור אלה שהבטיח ראש העיר עם כל הכבוד, ומי משליחיו שוקדים יומ
להם, משהו נגד ראש העיר לשעבר, כדי להצדיק ולהסביר את כל סיסמאותיהם, כרוזיהם בבחירות על שחיתות, 

גניבות מהקופה הציבורית בהיקף של עשרות מיליוני שקלים. במשך שנה וחצי, הפכו כל ניר ומסמך בעירייה, 
שאמון על ביקורת העירייה, ומה מצאו לאחר כל הבדיקה המקיפה, חוזה שכירות לגן  בטיפולו המסור של מי

, עת כיהנתי כחבר מועצה, מר ג'ומעה אלקצאצי כיהן כראש העירייה, עת 2000-2001שנערך בשנת  3-4ילדים 
ינם הפעלת חוק חינוך ח –שהתקבלה ההחלטה היסטורית של ממשלת ישראל ביוזמת שר החינוך מר יוסי שריד 

 במגזר הבדואי בנגב. 3-4לגילאי 
 

 כיתות לימוד לגילאי 90 -תלמידים ולמציאת מבנים כ 2800 -עיריית רהט נדרשה להתמודד למציאת קורת גג לכ
, כי החלטת הממשלה לא כללה תקציבים לבניית כיתות, אלא תשלום דמי שכירות מבנים, על ידי המדינה, 3-4 

 קרי משרד החינוך.
 

ים לאיתור מבנים ועקב אי היענות בשכונות להשכרת בתים, כתוצאה ממצוקת דיור ומחיר במסגרת המאמצ
נטו( נאלצה העירייה להשכיר גם בתים מקרובי חברי מועצה וגם ₪  520ברוטו לחודש )₪  800שכירות נמוך של 

 מעובדי העירייה וקרוביהם מדרגה ראשונה, כדי להיענות על הפריסה האזורית.
 

נערך עם קרובת משפחתי "אמא" ובגאווה, אושר במליאת מועצת העיר, נעשה בגילוי ובידיעת כל הסכם שכירות ש
הגורמים, לא מתחת לשולחן ולא בסתר עת כיהנתי כחבר מועצת העיר, וזה היה תנאי שאני העמדתי מופרשות 

יגוד העניינים של שמועצת העיר תאשר את החוזה, בניגוד לחברי מועצה אחרים שלא הביאו לידיעת המליאה את נ
התקשרות עם קרובים וגורמים לאחר שאמי נענתה לדרישות הרבות שהפנו אליה על ידי השכנים ועובדי העירייה, 

כדי שתענה להשכיר את הבית, והוא מבין המקרים שאושרו ביותר מישיבת מליאה אחת, בניגוד למה שכותב 
לאישור המליאה, ואם עסקינן הוא בניגוד עניינים,  המבקר, כל יתר החוזים וההסכמים, מתברר שבכלל לא הובאו

אז כולם נופלים בקטגוריה הזו ודין כולם דין אחד, כולל מסקנות והחלטות, כולל תיקון הליקויים, היום לאחר 
השינויים שחלו במערך הפעלת גני ילדים באמצעות עמותות אגב הליקוי בחוזה המדובר אינו קיים בספרי 

שהעיר געשה ורעשה, רוצים  2000שנים אם בכלל אז היה ליקוי עשר שנים לאחור בשנות העירייה מלפני שלוש 
כאשר במרבית יישובי המדינה  3-4מסגרת רוצים קורת גג לילדינו במיוחד שמדובר בחינוך במחיר חינם לגילאי 

עם מועצת העיר לילד, וטוב עשה ראש העיר דאז מר ג'ומעה אלקצאצי, יחד ₪  1,600השתתפות ההורים הגיעה עד 
 שפעלו אז למציאת פתרונות בתנאים ובמצב שהיה אז עשר שנים לאחור.
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כולם יכולים להיות חכמים אחרי מעשה, היום שיש כבר תחרות עם עמותות שמשלמות סכומים גבוהים לשכירות 
ל שכונה או לכל תלמיד כ₪  650בתים, מעסיקים עוזרות וגננות, לפי שיקול דעתם, מקבלים הקצבה מהמדינה של 

תת משפחה משכירה את הבית של אחד מבני המשפחה לעמותה כדי שתעסיק כמה שיותר עוזרות גננות, אנשי 
שיווק שהעמותות פועלים מבית לבית כדי לשכנע את ההורים לרשום את ילדיהם בגנים של העמותות, כך שאנו 

ך ויורד )אגב התראתי על כך לשר החינוך, עדים שמספר הגנים המופעלים על ידי העיריות והמועצות הערביות הול
 2006שר האוצר ויועמ"ש הממשלה ומבקר המדינה( בכתב בשנת 

 
הסכם שכירות שנעשה עם אלקרינאוי פאטמה בעיקרו, מהווה מחווה ורצון טוב שלה להיענות ללחצים שהפעילו 

של עובדים מהעירייה  , ופניות חוזרות ונשנות18ושכנים קרובים משכונה  17/18עליה האמהות בשכונה 
, הדבר היה כרוך גם בהעברת בנה שגר בקומה 3-4שהסתובבו בשכונות כדי לאתר בתים וקורת גג לילדי גיל 

נטו( לא היווה שיקול להשכרת הבית, ₪  520ברוטו לחודש )₪  800הראשונה לקומה השנייה, השיקול הכספי של 
נטו, בעובדה שהבית ₪  1,500 -כיר במחיר לא פחות מאם הייתה מחפשת הכנסה משכירות לא היה חסר למי להש

לא היה מושכר קודם וגם לא מושכר מאז סיום החוזה, גם לא מאוכלס על ידי מי מבניה, גם השיקול וההטבה 
שנתנה העירייה אז שתעסוק היא או אחד מבנותיה כעוזרת גננת בגן לא עמד מול עיניה ואף אל בקשה כמו יתר 

תיהם לעסוק או להעסיק אחד מבנותיה כעוזרת גננת, )לא חסר מבין בנותיה מועמדות האנשים שהשכירו את ב
 העונות על דרישות העירייה(.

 
 35%ברוטו בניכוי מס הכנסה של ₪  800העלות הכספית חוזה שירות מדבר על תשלום שכר דירה חודשי בסך 

 37,440י דו"ח המבקר שווה הערך כספי לשש שנים על פ₪  6,240לחודש, לשנה ₪  520יוצא שהסכום החודשי נטו 
נטו לשש שנים, בהתחשב שניכוי מס הכנסה במקור לא מוחזר אליה, בהתחשב בכך שהיא זכאית להנחה ₪ 

נטו, למשך ₪ 37,440 -סיעודית ממסי הארנונה, כך שכל הסכום שהועבר לזכותה וקוזז בגין חובות ארנונה הינו כ
סכום שמשולם על ידי  2000-2001הפעלת גן ילדים מאז שנת הלימודים  כשש שנים שהבית מושכר לעירייה לצורך

שהופעלו במסגרת צו חוק חינוך חינם עקב העדר  3-4משרד החינוך עבור שכירות בתים ככיתות לימוד לגני ילדים 
 מבנים ומחסור בבתים להשכרה בשכונה. המחזור הראשון שלמד בגן הנדון, היום כבר לומד במקיף אלנג'אח.

 
ל המעשים שמיוחסים לי, הוגשה תלונה במשטרה לפי דו"ח המבקר ותגובת ראש העיר, התלונה במשטרה וגם ע

דו"ח המבקר, שניהם, נועדו אך ורק למטרות פוליטיות, לי  וגם למגישי התלונה ולמבקר ברור מה יהיו תוצאות 
 החקירה.

 
ונה אשר תגרום להליכים פלילים נגדו וגם בניגוד לכך, אספר לכם על תלונה שהולך להגיש נגד ראש העיר, תל

 לחיוב אישי.
 

, מיד עם כניסתו של ראש העירייה, חתם ראש העיר על הסכם עם חב' אמיר פאוזי הנדסה, או 2009בחודש ינואר 
לשנה )חוזה לשנתיים עם ₪  218,000 -אמיר הנדסה, לביצוע עבודות פיקוח הנדסי ובהיקף כספי של למעלה מ

 נחתם בלא הליך של מכרז שקדם לכך, ללא אישור וועדת מכרזים, ללא סעיף תקציבי.אופציה( כחוזה 
 

כל החברים חיים כאן ברהט, מכירים את חב' אמיר פאוזי הנדסה או אמיר הנדסה, מדובר כידוע באחיו ובבן 
 ובדים.אחיו של ראש העיר שעובדים ומנהלים בחב' אמיר פאוזי הנדסה או חב' אמיר הנדסה גם מנהלים וגם ע

 
, אני כראש העיר, על מנת לייעל ולבצע את עבודות הפיקוח בעירייה בצורה טובה יותר, 2008בחודש ספטמבר 

קלטתי במכרז ועל פי דין ובאישור תקציבי, מהנדס ששמו ג'מאל אברהים מהצפון, כל תפקידו הוא פיקוח הנדסי 
 משרה מלאה.₪  60,000 -ועלות שכרו השנתית כ

 
דיף רה"ע לבזבז משאבים ולהוציא כספים כאשר יש עובד עירייה שמקבל שכר ממילא, היא רק הסיבה שבשלה הע

 העברת כספים לקרובי משפחתו, את כל עשה ראש העיר במחשכים.  –סיבה אחת 
 

 סלמאן אלקריני:
אתה מתחיל לדבר לא לעניין, זה לא נושא הביקורת, ולא הועלה בדו"ח המבקר של העירייה, ואני מבקש לא 

 לאפשר לו להמשיך.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אני מבקש לאפשר לי לומר דברי, בלי להפריע לי.
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 על כל אלה הגשתי תלונה במשטרה, ואני משוכנע שעם ברור התלונה יוגש נגדו כתב אישום.
 

הסיבה שאני מזכיר זאת כעת קשורה בעבודתו הנאמנה של המבקר אשר על אף הנסיבות החמורות ביותר 
טרח ליידע את המליאה בדו"ח מסודר על המתרחש, לא טרח להגיש תלונה במשטרה ויותר מכך, שפרטתי לא 

הוציא נייר ולפיו, שאין ניגוד עניינים בין רה"ע לבין חב' אמיר פאוזי הנדסה ו/או אמיר הנדסה הואיל והמדובר 
שבים כאן ותפקידנו לומר לו בבן אחיו ולא באחיו. המבקר מלגלג עלינו ועל האינטליגנציה של כל אחד ואחד מהיו

 עד כאן! –
 

 פאיז אבו צהבאן:
 .2009לידיעת המבקר ערך דו"ח ביקורת על הסוגייה הזו ומופיע בדו"ח המבקר לשנת 

 
 טלאל אלקרינאוי:

א לפקודת העיריות, העסקת 174תלונה השניה היא ניגוד עניינים בהעסקת קרובי משפחה מדרגה ראשונה סעיף 
אך התעלם  18/08/2009יר )נעימה ואימאן( שגם הופנתה למבקר בקשה לבדיקה ביום אחייניות של ראש הע

 מהבקשה ומהעבירה החמורה המנוגדת להוראות החוק.
 

הבטחות, סיסמאות, שנה וחצי מנסים אותם גורמים שהפיצו לציבור סיסמאות, כרוזים, מודעות, סרטונים 
בורית, בהיקף של עשרות מיליוני שקלים, שנכנסו לכיסו באתרי האינטרנט שקריות, על שחיתות וגזל בקופה הצי

 של טלאל ומקורביו.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 אני מבקש שתתייחס לדברים ולנושאים של דו"ח המבקר, אני לא אאפשר לך להמשיך.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 אני רוצה לומר דברי ואתייחס לכל דבר, וזכותי.
 

 פאיז אבו צהבאן:
ים שנאמרו בדו"ח הביקורת לא ארשה לך להמשיך, הזכות שלך להעלות דברים שוב מבקש שתתייחס לדבר

 שנמצאים אך ורק בדו"ח הביקורת, על זה תדבר.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אני מתייחס רק לדו"ח.

 
לגבי ניגוד עניינים אישי שבו נבחר ציבור עשוי להעדיף את האינטרסים האישיים שלו ושל קרוב משפחתו על פני 

, בסיטואציה, בנתונים, בצרכים של הציבור, 3-4ר, בבחינת המקרה הזה של חוזה שכירות וגן ילדים טובת הציבו
בפרסומים שהעירייה נקטה בהם, בחיפושים של עובדי העירייה מבית לבית ודרישות העירייה, בימים שבהם 

 העיר געשה ורעשה וכולם רצו רק להשיג קורת גג.
 

 שהושכר כמחווה של רצון טוב של בעלת הבית לטובת הציבור.כאן במקרה הזה בדיוק ההפך, הבית 
 

השאלה האם בשכונה הזאת היו עוד בתים פנויים מהשכונה שהעמידו את ביתם להשכרה?, האם הבית של קרובת 
 משפחתי הועדף עליו?.

 
שכיר האם ציבור תושבי השכונה הוא בעצמו פנה, לחץ והתחנן והפעיל לחצים כדי שקרובת משפחתי תסכים לה

 את ביתה כדי שלילדיהם יהיה קורת גג?
 

האם העירייה פרסמה בכלי התקשורת, בכרוזים לתושבי השכונות רק לבוא לחתום על חוזה ולקבל גם הטבה 
 להעסיק את הבת או האישה כעוזרת גננת?

 
ת של אמי האם לעירייה היו מבנים פנויים בשכונה או בקרבתה והשאירה אותם סגורים והעדיפה להשכיר את הבי

 כדי לרצות אותי?.
 

 האם אני אישית פניתי הצעתי והפעלתי לחצים והתערבתי על מנת להעדיף אותה על אחרים?
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לעניין דו"ח המבקר אומר המבקר בוועדת הביקורת נתבקשתי לבדוק חוזה זה, וזה אומר הכל על הדו"ח ועל 

 המבקר שהינו המוציא לפועל מאבק קואליציה באופוזיציה.
 

, אפילו על פרסומים שעשינו 2000שיש למסור ולהגיד לעצם הדו"ח אומר ואבסס באסמכתאות משנות  את מה
בעיתונות בזמנו, ומתריעים על מחסור בכיתות לגני ילדים לא הזכיר, לממונה על הביקורת במשרד הפנים, לאיגוד 

שיקולים עניינים מתוך לשכות המבקרים, למבקר המדינה, למשטרת ישראל ולכל גורם אובייקטיבי שפועל מ
ביקורת ישירה עם טוהר מידות, ביושר והגינות לא לגורם ביקורת פנמית, שפועל מאינטרס אישי ביקורת שטחית 
מנוגדת להוראות החוק, לא מעמיקה ומטרתה לסייע במציאת כותרת לעיתון, "כשכיר חרב" שאומר על פי פתגם 

 הערבי .
 

 והזדמנות לסגור את החשבון, אני לא אפרט אותם. דבר הנובע ממשקעי העבר מנקמנות אישית
 

בהפתעה מוחלטת מבלי שהמבקר על פי כל דין היה  08/03/2009טיוטא ראשונה של המבקר התקבלה אצלי ביום 
 חייב להביא לידיעתי כי הוא פתח בבדיקה בעקבות פניה אליו מגורם כלשהו בעירייה בעניין הנוגע אלי.

 
, בשני עמודים שהתבססו בעיקר על מידת הזיכרון שלי מספר שנים 15/03/2009 תגובתי למבקר הועברה ביום

ברהט  3-4לאחור, מידת הזיכרון בחלק מהדברים עקב האירוע ההיסטורי של הפעלת חוק חינוך חינם לגילאי 
 והמגזר הבדואי בנגב.

 
ופי, רק עם ההזמנה לא התבקשתי להגיש תגובה על הדוח הטרום סופי של המבקר, ולא ראיתי את הדו"ח הס

 .2008לישיבת המליאה שאמורה לדון בדוח 
 

הצגת הדוח בפני המליאה, מבלי לתת לי את הזכות לטיעון וזכות העיון במסמכים שבדק אותם המבקר ועליהם 
 בסס את דוחו הסופי מנוגד לכל דין

 
טיעוני בעניין הדוח אשר אינו זכותי לעיין בכל המסמכים שבדק המבקר, להופיע בפני וועדת הביקורת, ולטעון את 

-1999משקף נאמנה את העובדות ואת הראיות שנבדקו, דוגמא המבקר כותב שבדק את כל הפרוטוקולים משנת 
 ומצא שהעניין נידון רק בישיבת מליאה אחד. 2002

 
ביקורת פרסום הדוח בציבור מבלי שניתנה לי הזכות לעיין במסמכים לטעון ולהופיע בפני וועדת הביקורת שהיא 

על ביקורת הינה פגיעה בזכות יסוד שלי לשמירה על כבודי וחירותי ובשמי הטוב כגורם המבוקר.  פרסום דו"ח 
כאמור הוא אסור על שום הנזק הרב שהוא עלול לגרום בראש ובראשונה למבוקר נבחר ציבור, ואני מודיע כי כל 

דין יביא אותי לפעול באמצעים משפטיים כנגד  פרסום של דוח זה מבלי שננקטו כל האמצעים הדרושים על פי כל
כל מי שהסב וגרם לפרסומים בדוח סופי אשר לא ניתנה לי הזכות הבסיסית בו הן בעיון במסמכים שנבדקו על ידי 

 המבקר, והן לטעון נגד הדוח והמלצותיו.
 

בים רשמיים שאילתות, עד עצם היום, ראיתי את מקומי אני וסיעות האופוזיציה, כביקורת קונסטרוקטיבית, מכת
לא נעדרנו, על אף שידענו שאין  2010בקשת הבהרות על נוהל וניהול ודיון בצד האזרחי גרידא, אפילו עניין תקציב 

 מניין להעברת התקציב שתוצאותיו וועדה קרואה.
 

רה והצד זה מה שהיה גם בכל שנות העיר הזאת, מביקורת אופוזיציונית או קואליציונית, מעולם לא עורבה משט
הפלילי בעניינים מנהליים של העירייה למעט מקרה אחד מרכז יום לקשיש שבו גם אז סייעת אופוזיציה הגישה 

 תלונה למשטרה נגד מוסא, פייצל, וטלאל, )אגב התלונה נסגרה מחוסר אשמה.
 

פי העירייה חובה ברור, וכך אני מצפה, מכל אחד בעירייה שלא יהסס, להתלונן למשטרה, בענייני חשד לגניבה מכס
 לעשות זאת.

 
העניינים המנהלים האזרחיים תמיד טופלו במסגרת הנוהלים ותיקון ליקויים, כי טעויות וליקויים תמיד יהיו מנת 

 חלקו של מי שעובד.
 

כאן, בעירייה הזאת, עם ראש העיר הזה, נפתחה שיטה חדשה והוא מביא אותנו לחזית חדשה, הצד המשטרתי, 
מעולם לא פעלתי בסתר או מאחרי הגב, אלא פנים אל פנים, לא זכור לי, כי  –תיקרם חביבי  –ואם כך רצונך 
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שנה האחרונות וכדי שלא  20 -הגשתי תלונה נגד אדם או העדתי נגד אדם על דבר פלילי בבית המשפט לפחות ב
 תקבל.תגיד שלא אמרתי לך, מהיום אין רק מכתבים, כל מכתב ילווה בתלונה במשטרה, כך רצית כל 

 
 2002עד  1999כותב המבקר לתגובה , כי נערכה בדיקה מקיפה לפרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר בין השנים 

ונמצא כי נושא השכרת מבנים לגני ילדים מחברי מועצה או עובדי עירייה או קרובי משפחותיהם נידון רק בישיבת 
 בחמשת המקרים הנ"ל. אשר דנה 15/04/01מיום  2/2001מליאת מועצת העירייה מס' 

 
ויש אישור מליאה להשכרה ונושא מחסור בגני ילדים נידון לא  08/01אני אומר לך שיש פרוטוקולים נוספים מס' 

 ישיבות מליאה והנהלה, ודיונים שונים. 12 -פחות מ
 

, עולה כי  על ידי מנהל הוועדה המקומית לתכנון 01/03/2009בדו"ח נרשם ממידע שנמסר לביקורת ביום  6בסעיף 
המושכר לא קיבל היתר לשימוש חורג ואף לא הוגשה לכך בקשה על ידי המשכירה על אף זאת, כאמור לעיל, 

 149הפעילה העירייה למשך תקופה של מעל לשש שנים את הגן בתוך מבנה ללא היתר לשימוש חורג בניגוד לסעיף 
 לחוק.

 
ל לאורך כל התקופה ללא היתר שימוש חורג, או האם מבנה זה הוא היחיד בין גני הילדים המושכרים שפע .א

, והאם בחוזי השכירות 2006/2007שכל מבני הגנים פעלו ללא היתר שימוש חורג עד שהנושא הועלה בשנת 
 כתוב תנאי המחייב את המשכירה להשיג היתר שימוש חורג?

 
 מוש חורג  לגני ילדים נושא שי 2006/2007-אם אני אומר לכם שלא היה לאף גן ילדים שימוש חורג, רק ב

 עלה לדיון ברמה ארצית בוועדת החינוך בכנסת ישראל.
 
 כאשר החל מהלך הדרישה לאישור והיתר שימוש חורג נשלח לה התראה/כמו כולם. .ב
 
האם פקחי הוועדה המקומית ביקרו בבית, צילמו והוציאו דוח פיקוח כמו כולם, או בגלל שיש לה קירבה  .ג

 לא פעלו נגדה כמתחייב.
 
, אך ההתקשרות הובאה למליאה בדיעבד ביום 01/09/2000כלומר  2000/2001התקשרות החלה משנת הלימודים ה 

 , לאחר מספר חודשים מיום תחילת ההתקשרות, לדיון ואישור המליאה אם כן האם:15/04/2001
 

 ת.או שאתה מפרשן ועורך הערכו –נבדק במסמכי הביקורת  01/09/2000החוזה שלדבריך נערך ביום  .א
 או עבור תקופה מאוחרת. 01/09/2000האם שכר הדירה שולם על ידי העירייה החל מיום  .ב

 עבור השכירות. 2000האם העירייה שילמה למשכירה כספים בשנת  .ג

 .2001האם העירייה שלימה עבור השכירות למשכירה כספים בשנת  .ד

 מס הכנסה על פי חוק. מתי לפי בדיקתך שולם למשכירה התשלום הראשון עבור השכירות, והאם נוכה .ה

  2002התשלום הראשון שהועבר לקיזוז חוב ארנונה בוצע בשנת. 
 

האם נמצאו בפרוטוקולים של המליאה או ההנהלה או מסמכי התכתבויות פנימיים, שבהם יש הודעה, לראש העיר 
תאריך לשעבר כי משרד הפנים, לא מאשר את ההתקשרות עם קרוב משפחה של חבר המועצה,  ואם כן באיזה 

 נמצא הודעה זו במסמכי העירייה שנבדקו על ידך.
 

 ?אני אומר שלא ראיתי מכתב כזה מימי, האם בדקת עניין זה 
 

דוח ביקורת, בעניין גני ילדים הפועלים במסגדים, והעירייה התקשרה בחוזה שכירות  2006כידוע לך ערכת בשנת 
ו חברי מועצה והעלית בדו"ח את סעיף "ניגוד עם העמותות שמנהלות את המסגדים, בראש העמותות הנ"ל עמד

עניינים", לא המלצת אז לראש העיר לשעבר להעביר תלונה למשטרה, מדוע אז שכבר עלית על מקרים של ניגוד 
לחוק, הן מן החמורות, לא בוצעה בדיקה מקיפה או לא הובאה  122עניינים שאתה כותב לפי הוראות סעיף 

 העיר. לתשומת לבו של ראש העיר ומעצת
 

אני ביקשתי ממך לבצע ביקורת מקיפה וכוללת לגני ילדים,מדוע בדוח הביקורת המקיף שנערך לא  2007בשנת 
 הייתה התייחסות למבנים השכורים וניגוד העניינים.
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על המבקר שבמעמדו של המבקר, הנעוצה בהיותו חלק מהמערך הארגוני שאותו הוא אמור לבקר, מחייבת אותו 

ותו תוך עשיית האבחנות הדרושות בין ביקורת ראויה לכזו שאינה ראויה, ולעמוד לא אחת בפני להפעיל את סמכ
לחצים והשפעות חיצוניות שמטרתן להפעיל את מנגנון הביקורת ככלי ניגוח כנגד יריבים פוליטיים. חשש זה בולט 

 במיוחד בהפעלת הביקורת בעניינם של נבחרי ציבור.
 

בפני כוחות כאלה ולהפעיל שיקול דעת עצמאי בהחלטתו מה יהיה נושא הביקורת,  על מבקר עירייה לעמוד איתן
מי ישמש נושא הביקורת ומה יהא עיתוייה של הביקורת. בהקשר זה חשוב להדגיש כי אין זה מתפקידה של 

ים פוליטית של נבחר ציבורי ככזו, אלא רק את מעשיו ככל שהם נוגעים ומשפיע-הביקורת לבקר פעילות ציבורית
על פעולותיה של העירייה. על המבקר לפעול בריסון רב בהפעלת הביקורת על נבחר ציבור ולהיזהר בשמירת חופש  

פעולה של הדרג הפוליטי הנבחר לבל יוצר חופש פעילותו הציבורי בדרך בלתי ראויה, תוך פגיעה בעקרונות יסוד של 
נה קפדנית בין החובה להעמיד במבחן הביקורת ההליך הדמוקרטי. מתחייב מכך כי בעבודת המבקר תישמר אבח

את מעשי נבחרי הרשות המקומית כלל שהם נוגעים ומשפיעים על פעולות העירייה מבחינת חוקיותן, תקינותן 
ומהיבטי טוהר המידות, היעילות והחיסכון המתחייבים לגביהם, לבין החובה להימנע מלבקר פעילות פוליטית של 

 לול לפגוע באורחות הממשל הדמוקרטי הנבחר ברשות המקומית.איש הציבור ככזו, דבר הע
 

וגם המקרה של גזבר העירייה היוצא, לא נקטת גם בהליך של מתן תגובה לדו"ח טרום סופי וקבעת עובדות, וחרצת 
 גורל אנשים מבלי לשמוע אותם.

 
ומתן הזדמנות למבוקרים ולכן אני מבקש להימנע מפרסום הדו"ח במיוחד במקרים שמחייב בדיקה יותר מעמיקה 

 להגיב לדו"ח הטרום סופי כפי שמתחייב.
 

 מוחמד אבו סיאם:
, בעניין החינוך המיוחד, המצב לא טוב ומחייב שיפור מיידי 2008לגבי יתר הנושאים שהועלו בדו"ח המבקר, לשנת 

 וזה כואב אפילו מבחינה אנושית.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 .תה דורש אובייקטיביוכפי שאת יאני מבקש שתהיה אובייקטיב

 
 מוחמד אבו סיאם:

את הדברים ראינו בעיננו, וסיירנו בבית הספר, המצב היה  לא בסדר וממשיך לא בסדר, מבקשים לשפר את המצב 
 בבית הספר.

 
 8מה שצרם לי במיוחד, השארתי את רכבי בבית הספר ולאחר הסיור בגן השיקומי חזרתי לקחת את הרכב, ראיתי 

ע'רארה( מצב החינוך -ת את בית הספר, את זה ראיתי ביחד עם יו"ר וועד ההורים )סלימאן אבועובדות שעוזבו
 דורש טיפול יסודי.

 
 אני מברך את ראש העיר על הודעתו שיש פעולה לפתיחת בית ספר נוסף לחינוך המיוחד, כדי להקל על הילדים.

 
אבל גם העירייה לא פעלה באופן ברור, כדי לגבי העובד עאטף אלקרינאוי, הוועדה רואה את זה בחומרה רבה, 

, היה מהתחלה צריך להגיד לעובד מה 50% -והשני מבטל ומפחית ל 100%למנוע מצב מעין זה אחד מאשר 
 ההנחיות, דורש לרענן נוהלים במקום העבודה, אך בכל זאת זה לא מצדיק מה שעשה.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 שנים ומקבל שכר. 4לא קל לפטר עובדים, יש עובד, יושב בבית 
 

 פאיז אבו צהבאן:
במקום לעשות לעובד שימוע, הוא הועבר לבית ספר, שגם שם הוא אחראי על קופת בית הספר, כי בתי הספר 

 מנוהלות באופן עצמי מבחינה כספית, אדם שמועל אין לו מקום בעירייה.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 ת הליקוי הזה ולהבהירו לעובדים.השתתפות, יש לתקן א 100%נעשו מהלכים שעובדים קבלו 
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 מוחמד אבו סיאם:
אבל יחד עם זאת, לא מצדיק מה שעשה. לגבי צריכת הדלק המוגזמת המצב תוקן והעובד שלם על טעותו, לא 

לאפשר מקרים ותקלות כאלה, לפקוח את העניים ולעשות בדיקות אקראיות, בתדירות גבוה ולעקוב אחרי יומני 
 ייה.העבודה של הרכבים בעיר

 
התחברות פירטית, זה מסוכן, ויש לעשות לזה סוף, ובמידה ותהיה תקלה ויגרם נזק האחריות של העירייה ומי 

 שעומד בראשה.
 

שיפוץ מחלקת הגביה, אני הייתי יו"ר הוועדה, של ההתקשרויות בזמנו, וידוע לי אם העירייה הייתה יוצאת למכרז, 
 ההוצאות היו אמורות להיות יותר גבוה.

 
 גבי קבלת עובדים ללא מכרז, יש להימנע ממקרים של העסקת עובד ללא מכרז.ל
 

לסיכומו של דבר, אני אין לי בעיה שהדו"ח יפורסם, פרט למקרים שדורשים בדיקה חוזרת על פי נוהלי הביקורת, 
ם לדו"ח , אני מבקש לגנוז סעיפים בדו"ח ולעשות בדיקה חוזרת לאחר קבלת תגובת המבוקרי100%אין מצבים של 

 הטרום סופי.
 

אני לא דורש לבטל הדו"ח, אלא דורש תיקון הדו"ח ולאפשר זכות הטיעון של המבוקרים, ועל המבקר לשקול 
 מחדש את הדו"ח.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 תודה, וכעת נותן רשות התגובה למבקר.
 

 עאמר אבו האני:
רוש מהמבקר לערוך ביקורת לנושא מסוים, בקשר למונח "נדרשתי" "נתבקשתי", ידוע לכולם שראש העיר יכול לד

וגם הוועדה לענייני ביקורת רשאית לדרוש מהמבקר לבקר נושא מסוים, יתר תוכנית העבודה על פי שיקול דעתו 
 של המבקר.

 
שהובאו בזמנו  5 -רבותיי, אני יכול לבדוק את כל התופעה של השכרת מבנים, אבל בדקתי נקודתי את המקרים ה

עובדים ומקרה נוסף שהוא קרוב משפחה של חבר עירייה  לעניינו אמו של חבר  4 -היה מדובר ב לאישור המועצה,
 העירייה טלאל אלקרינאוי.

 
לגבי העובדים משרד הפנים, אשר, לגבי חבר העירייה, לא אשר, והמידע הזה היה ידוע לחברי המועצה בדיון השני 

 ם לגני ילדים.של המועצה, העירייה שכרה בתים ברהט לשם השימוש בה
 

 :2001לאוגוסט  29, מיום 8/2001ואני מקריא דברי טלאל מפרוטוקול ישיבת המועצה מס' 
" העירייה שכרה בתים מתושבים ברהט לשם השימוש בהם לגני ילדים, אך יצא שבעלי הבתים הם עובדי עירייה, 

יין הממונה על המחוז טרם העביר או קרובי עובדי עירייה, לאור נחיצות הדבר מבקש לאשר להתקשר איתם כי עד
 לנו החלטתו בעניין".

 
 טלאל אלקרינאוי:

 לא ראיתי את הסירוב, והיית צריך להציג לי אותה כמסמך שעליו הסתמכת.
 

 עאמר אבו האני:
, לפני הדיון במועצה, אתם ידעתם שמשרד הפנים לא אשר 27.06.01 -משרד הפנים, ענה למזכיר בכתב שהתקבל ב

 עצה אשרה.ובכל זאת המו
 

 תפקידו לבקר, ולפעול על פי הנוהלים והחוק.
 

, ושניהם התפטרו מהעמותות 2005גם לגבי החברים: אחמד אבו פריח, ג'מאל אלעוברה ערכתי ביקורת בשנת 
 מיידית, ואתם זוכרים.

 
 צריך לקחת את הביקורת כמנוף לשפר, ולתקן ליקויים, ולא לתקוף את הביקורת.
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 הזדמנות להגיב, הן בכתב והן בישיבות עבודה שמתייחסות לדו"ח ספציפי. וכל מי שמבוקר מקבל

 
 קבלת העתק מהטיוטא של הדו"ח הספציפי. –טלאל –ואתה 

 
 טלאל אלקרינאוי:

לא קבלתי הדו"ח הטרום סופי, קבלתי את הטיוטא והגבתי רק לטיוטא, שזה לא דו"ח סופי, לא אמרת בטיוטא 
 , ובטיוטא לא כתבת שאתה ממליץ להגיש תלונה במשטרה.2000שנת שהבניין נבנה ללא היתר בנייה מ

 
 עאמר אבו האני:

לגבי הרשימה שנמסרה לי על ידי חברי הוועדה בישיבת הוועדה,  שרובם עובדי עירייה, אני לא  יכול לדעת אם לא 
 בודק ועושה ביקורת על הרשימה.

 
 מוחמד אבו סיאם:

 קבלת רשימה, ויכולת להתחיל לבדוק.
 

 מר אבו האני:עא
 זה היה אחרי הדו"ח.

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

אתה לא בקשת את הרשימה, אנחנו מסרנו לך הרשימה כדי לבדוק, ואני בטוח שזה לא ראש העיר שבקש לעשות 
 ביקורת על העניין הזה.

 פאיז אבו צהבאן:
 עירייה.הנהלת העירייה בקשה לערוך ביקורת על הנושא של השכרת הגן, ודנו  על זה בהנהלת ה

 
 עאמר אבו האני:

 יש לעירייה יועץ משפטי, אני לא היועץ המשפטי, במקרים שמתלבטים בהם יש לפנות ולקבל חוות דעת משפטית.
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 מי בקש ממך לערוך ביקורת נקודתית?.

 
 עאמר אבו האני:

 המבקר אסור לו לחשוף מקורות המידע שלו,ומי מגיש בקשה לבדיקה.
 

 צהבאן: פאיז אבו
 אני מבקש מהחברים לאפשר למבקר להגיב.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 המבקר לא עשה עבודתו כראוי, קבלתי הטיוטא לתגובה.
 

 עאמר אבו האני:
אני מבקש לא להאשים, אני נכחתי בשני הדיונים של הוועדה לענייני ביקורת, התגובה לפרוטוקולים הועברה בכתב 

 י עומד מאחורי מכתבי ולא מתחמק.לחברים ביחד עם הפרוטוקולים, ואנ
 

נושא השכרת הבית לגן ילדים הועלה בדיון הראשון, הדיון בו הסתיים בדיון הראשון ולא היה אמור לדון בו 
 בישיבה השנייה.

 
 מוחמד אבו סיאם:

 זה לא מדויק, אנחנו פתחנו את הישיבה בהשלמת דברים, ומסרנו למבקר את הרשימה בישיבה השנייה.
 

 מדיע'ם: אחמד אבו
אני אישית מסרתי את הרשימה למבקר בישיבה שנייה, ובקשנו ממנו לערוך ביקורת מקיפה, מה זה כל דבר, יש 

 לפנות למשטרה, מה המשטרה תנהל אותנו?.
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 עאמר אבו האני:
 הבאתם את הנושא לדיון חוזר בישיבה השנייה.

 
 מוחמד אבו סיאם:

 שיבה השנייה, אתה אומר דברים לא נכונים.לא הבאנו לדיון חוזר, השלמנו את הדיון, בי
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מבקש לאפשר למבקר לסיים דבריו, גם יו"ר הוועדה אמרת דברים לא נכונים.

 
 
 

 עאמר אבו האני:
אם הדברים היו נאמרים כאשר דנו עליהם, הייתי יכול להגיב, ואני לא יכול להגיב על הדברים שנרשמו בפרוטוקול, 

 ה לא יכולים להגיב.וגם חברי וועד
 

 מוחמד אבו סיאם:
 הוא אומר דברים לא נכונים.

 
 עאמר אבו האני:

 אתה לא יכול להוסיף.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 רק במעמד הישיבה

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

 אתה מגן עליו, כאשר הוא אומר דברים לא מדויקים, שאסור לבקש הרחבת הדברים שלי לפרוטוקול?.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 אש עירייה, חובתו להגן על העובדים שעושים עבודתם.כל ר

 
 רבחי אבו אלטייף:

 יכולתם כחברי הוועדה לענייני ביקורת לבקש ישיבה לדיון בשינויים ובהרחבה כפי שאתם אומרים.
 

 עאמר אבו האני:
ה שיש בו הוועדה תפקידה לחזק את הביקורת ולא להחליש אותה, אני ציפיתי מכם, ברגע שמונח בפניכם דו"ח כז

 עבירה לכאורה, להגיד שזה חמור מאוד, וצריך למנוע מקרים כאלה.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 המבקר לצורך סגירת חשבון סבור שגרמתי לו: 

 
להתרוצץ בבתי המשפט, והוצאת מאות אלפי שקלים, כי לא הסכמתי לקבל אותו לתפקיד מבקר העירייה, ותמכתי 

 בסגן מבקר העירייה, עובד העירייה.
 

המבקר שלח לי שליחים ועסקנים כדי לקבל אותו כמבקר העירייה, וטוען שגרמתי לו נזק נפשי, וכספי וזה הזמן 
 שיחזיר לי.

 
וטען ₪,  150,000 -הבית של אחיו שנבנה בלי היתר בנייה, והוצאתי נגדו צו הריסה ונקנס על ידי בית המשפט ב

 שלא הסכמתי להקלות.
 

 , עד התערבות עורך הדין שלו, כי לא חתמתי על חוזה ההעסקה שלו.המבקר טוען שלא שלמתי לו שכר
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על כן ממבקר עירייה הנגוע בשיקולים אישיים של נקמנות וסגירת חשבונות אינני מצפה שיערוך דו"ח ביקורת 
 אובייקטיבי, מקצועי, ענייני שישקף את מכלול הליקוי ויצביע על תיקונו, יבחן את מכלול הבעיה שנוצרה, צורת

הפתרון שנמצאה לבעיה במצב אז שנים רבות לפני שהוא היה מבקר העירייה  ואולי אז היה בחו"ל ולא במצב 
 היום כאשר התנאים והעיתוי שונים, ליקוי ודרך פתרונו נמדדים בזמן ובעיתוי המתאים.

 
 עאמר אבו האני:
 טלאל, בהתקפה אישית שירשמו לפרוטוקול.-אני מבקש שדברי

 
 
 

 אן:פאיז אבו צהב
לא מקובל הגישה הזאת, של התקפה אישית, ולקחת העניין אישי, זה ביקורת. יש לתת ולאפשר לכל אחד יביע 

 דעתו בלי למנוע ממנו.
 

אני אפשרתי לכל אחד שיתייחס בלי הפרעות, אפילו שהמעשים נעשו בתקופתו של רה"ע הקודם, מר טלאל  זה לא 
 שוב לא להפריע למבקר העירייה.יאה לקחת את הדברים באופן אישי, אני מבקש 

 
 עאמר אבו האני:

 אין לי מה להוסיף למה שאמרתי.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 2008כעת רוצה לסיים את הדיון בדו"ח מבקר העירייה לשנת 

 
אני נותן גיבוי מלא למבקר העירייה, ועל העבודה שהוא עושה, ואני מאמין לו ובעבודה שלו שעושה  באופן 

 קה  מהפוליטיקה.אובייקטיבי  ורחו
 

נדרש לבצע ביקורת והוא אמור לעשות אותה, המבקר עשה גם ביקורת עליי, כראש עיר, לגבי הנושאים שאמר 
 אותם טלאל בדבריו.

 
 אני מכבד ביקורת בונה, שבאה להאיר, ולהעיר, ולא בושה להודות בטעות ולתקן אותה ולא להמשיך בטעות.

 
ונה והמטרה לשרת את כלל הציבור, התמימות שלנו, עשויה להתנגש עם לפעמים נתקלים עם הנוהלים, אבל הכו

כדי שילמדו בגן ילדים  3-4ההוראות והנוהלים, נכון שהמקרה שמדובר עליו כאן, בסך הכל חיפוש קורת גג לילדי 
 כמו יתר הילדים.

 
שני גם ליישם החוק והבירוקרטיה לפעמים נוקשה, ולא מתחשבת שיש צורך בעמדת כיתה לגן ילדים, ומצד 

 .3-4הוראות חוק חינוך חובה לגילאי 
 

אך כאן, אם הייתה הכוונה טהורה, לא הייתה בעלת הבית תובעת העירייה על תשלום שכר דירה על תקופה משנת 
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 ליתר נושאי הביקורת שהועלו בדו"ח:

 
ית לאיתור מבנים להשכרה עבור בית ספר לחינוך בית ספר אלחנאן, העירייה פרסמה מודעה בעיתונות המקומ

מיוחד נוסף, עד לבנייתו  של בית הספר, וזה בסיכום עם מנהלת המחוז במשרד החינוך, ואני פונה לחברים שיעניינו 
 גם בעלי בית שמוכנים ויש להם רצון.

 
קום לתת לו פרס, כי תפקיד בקשר לעובד שמעל בתפקידו, אני רואה שזה טעות לנייד אותו , אלא לערוך שימוע, במ

 מזכיר בית ספר טמון בו תמריצים שהעובד לא היה מקבל אותם.
 

 הפלא שהעירייה נהגה עם עובד אחר, חייבה אותו שישלם לעירייה את הנזק שנגרם, וסולק מהעבודה.
 



 

   

 32מתוך  32עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ד. ת.   

ק כל חיבור , זה חמור, ויש לשים לזה סוף, לנת2008עניין חיבורים פיראטים לחשמל, שזה נעשה צמוד לבחירות 
 פיראטי, כדי לא לסכן הציבור.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 אני דורש ועומד על זה, שכל אחד שנתן אישור ייענש, ויישא באחריות.
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 שמופיעות בדו"ח הביקורת. 2008אני מתייחס למקרים שהיו בשנת 

 
 בקשר לשיפוץ מבנה הגביה, יש להימנע ולאסור תקלות כאלה בעתיד.

 
גבי קליטת עובדים ללא מכרז, העירייה תקנה ליקוי זה, וכל עובד שנקלט חדש, נקלט במכרז כדין, יתר העובדים ל

 שלא הושלם קליטתם ועדיין לא נערך להם מכרז הם מטופלים במסגרת תוכנית ההבראה.
 

צוות למעקב לתיקון  כראש עירייה לוקח על אחריותי תיקון הליקויים, מיידי, שהועלו בדו"ח הביקורת, ואני ממנה
 הליקויים.

 
 מוחמד אבו סיאם:

 אך יש להתייחס להערות הביקורת.
 

 פאיז אבו צהבאן:
אני מסתמך על דו"ח מבקר העירייה, ומאמץ אותו ומבקש מהמועצה לאמץ אותו, ולדרוש תיקון הליקויים, ואת 

 ני ביקורת.זה אמרתי שממנה צוות לתיקון ליקויים שממצאיה יובאו לידיעת הוועדה לעניי
 

 אני אומר שיש לתקן את הליקויים.
 
 
 

 ננעלה הישיבה,
 
 

 
 
 

_________________     _____________________ 
 פאיז אבו צהבאן      עלי אבו אלחסן   
 ראש העירייה       מזכיר העירייה    
 
 

 תפוצה:
 מבקר המדינה 

 הממונה על המחוז, משרד הפנים 
 חברי העירייה

 יהגזבר העירי
 דובר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 מבקר העירייה

 הנהלת חשבונות
 חשב מלווה

  -------------------------------------------- 
 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה


